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Z á p i s 

.  

z řádného jednání sněmu svazku obcí Dolní Povltaví konaného dne 15. 02. 2024 

v Kozomíně od 9.00 hodin 

 

Přítomní delegáti: Obec Klíčany   -  Prášková Jana 

   Obec Veliká Ves  -  Kovářík Petr    

Obec Vodochody                 -           Veselý Josef   

Obec Máslovice  -  Sýkorová Vladimíra  

Obec Větrušice                       -          Růžičková Jana  

Město Klecany  -           Kurhajec Ivo 

Město Odolena Voda  -  Prášil Ondřej 

Obec Postřižín                       -           Fojtů Radim (do bodu č. 6) 

Obec Panenské Břežany - Hakauf Martin 

Obec Kozomín                  -           Koukolíček Petr 

                                     

Omluveni:      

       

Hosté:   ICProjekty s.r.o.  -  Cucová Iva, Cuc Petr 

    

 

Předsednictvo svazku: pí. Sýkorová Vladimíra, p. Kurhajec Ivo, p. Bačina Ondřej 

     

Program: 

1. Zahájení  

2. Volba orgánů 

3. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření svazku 

4. Personální záležitosti 

5. Informace o dotačních projektech 

6. Odpověď Středočeského kraje k problematice tramvaje 

7. Informace k projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví 

8. Různé 

Kontrola přítomnosti delegátů svazku Dolní Povltaví, dnešní jednání je usnášeníschopné, 

každá obec má jeden hlas, celkem 10 hlasů.  

 

1. Zahájení 

Pan Ivo Kurhajec přivítal hosty a delegáty sněmu, seznámil zástupce obcí s programem 

jednání na základě zaslané pozvánky a požádal přítomné o případné doplnění. Iva Cucová 

požádala o doplnění bodu 8. Projednání odstoupení Ondřeje Bačiny z předsednictva svazku a 

bodu 9. Volba nového člena předsednictva. 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje doplněný program jednání.  

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0  

Usnesení 1/01/2023 schváleno 

 

2. Volba orgánů sněmu (předsedajícího, zapisovatele, ověřovatelů) 

Na základě návrhu předsednictva svazku je za předsedajícího sněmu navrhován pan Ivo 

Kurhajec (dále jen předsedající), za ověřovatele paní Vladimíra Sýkorová a pan Josef Veselý, 

a zapisovatelkou paní Iva Cucová.  
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Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje za předsedajícího sněmu pana Ivo Kurhajce, 

ověřovatele paní Vladimíru Sýkorovou a pana Josefa Veselého, zapisovatelku paní Ivu 

Cucovou. 

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 0   

Usnesení 2/01/2024 schváleno. 

 

3. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření svazku 

Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici Zprávu o výsledku 

přezkoumání hospodaření svazku, které se uskutečnilo ve dnech 24. 11. 2023 a 8. 2. 2024 a 

Záznam o projednání návrhu Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření svazku. Při 

přezkoumání hospodaření územního celku za rok 2023 podle § 2 a § 3 zákona č. 420/2004 Sb. 

nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 

svazku za rok 2023. 

 

4. Personální záležitosti 

Předsedající konstatoval, že paní Blanka Křížová neuzavřela se svazkem Dohodu o provedení 

práce na rok 2024. Účetnictví pro svazek bude v roce 2024 zajišťovat paní Miroslava Peková, 

účetní Města Klecany. Uzavření pracovně právního vztahu nebo Příkazní smlouvy je 

v kompetenci předsedy svazku. Odměna vyplácená čtvrtletně zůstává ve stejné výši jako 

v předchozím roce. 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí informaci o personálních záležitostech. 

 

5. Informace o dotačních projektech 

Koncepce udržitelné krajiny Dolního Povltaví 

Iva Cucová konstatovala, že všichni přítomní měli k dispozici odpověď SFŽP na podnět 

svazku, aby v budoucích výzvách na zpracování územních studií byly svazky oprávněnými 

žadateli. Na dotaz arch. Jaroslava Nováka, který má zpracovávat projektovou dokumentaci 

Koncepce udržitelné krajiny Dolního Povltaví, svazek odpověděl, že odkládací podmínka 

zahájení prací na zpracování koncepce krajiny Dolního Povltaví platí. Bohužel se svazku 

dosud nepodařilo zajistit financování z dotačních zdrojů. Možnost, že by obce sdružily 

prostředky z vlastních rozpočtových zdrojů, se pro letošní rok jeví jako nepravděpodobná. Na 

základě diskuze bude do příštího zasedání Sněmu svazku připraveno ukončení smluvního 

vztahu s arch. J. Novákem.  

 

Vratné kelímky 

Iva Cucová informovala přítomné, že vyhlášená výzva č. 59 OPŽP otevřená k podávání 

žádostí od 31. 1. 2024 bohužel neumožňuje podat žádost svazku o dotaci na pořízení vratných 

kelímků. Opatření 1.5.1 Kompostéry pro předcházení vzniku komunálních odpadů, 1.5.2 RE-

USE centra pro opětovné použití výrobků včetně aktivit pro opravy a prodlužování životnosti 

výrobků, podpora prevence vzniku odpadu a 1.5.4 Podpora prevence vzniku odpadů z 

jednorázového nádobí nebo jednorázových obalů nelze podporovat samostatně, ale pouze jako 

minoritní část projektů Opatření 1.5.5 Výstavba a modernizace sběrných dvorů, doplnění a 

zefektivnění systému odděleného sběru/svozu zejména komunálních odpadů včetně podpory 

door-to-door systémů a zavádění systémů PAYT ("Pay-as-You-Throw"), tzv. kombinované 

projekty. O této skutečnosti byly členské obce svazku informovány mailem 26. 1. 2024. 

 



3 

 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí informace o vývoji v připravovaných společných 

projektech svazku. 

 

6. Odpověď Středočeského kraje k problematice tramvaje 

Předsedající konstatoval, že všichni přítomní měli k dispozici odpověď radního 

Středočeského kraje pana Petra Boreckého ze dne 4. 1. 2024 k problematice příprav 

tramvajové tratě z Prahy do regionu.  

Na základě diskuze, kdy přítomní konstatovali nedostatečnost odpovědi, bude připraven další 

dopis na Středočeský kraj. Návrh bude umístěn do sdíleného prostoru, aby si jej každý mohl 

doplnit do konce února o problematiku, kterou potřebuje řešit. O odeslání dopisu bude 

rozhodnuto v závislosti na krajem avizovaném předání nových podkladů a jejich slíbeném 

projednání se zástupci obcí v průběhu března.  

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí informace k dopisu Středočeského kraje 

k problematice tramvaje. 

 

Jednání opustil v 10.00 hod. pan Radim Fojtů. 

 

7. Informace k projektu Opatření na podporu cestovního ruchu v Dolním Povltaví 

Iva Cucová informovala přítomné o jednání s MMR o možnostech financování Značení 

cyklotras Mezi řekami prostřednictvím dotace MMR na cestovní ruch, aby bylo v případě 

úspěchu možné „ušetřit“ tuto část alokace MAS ve výši cca 600 tis. Kč na financování 

opatření v obcích Dolního Povltaví. Na financování spoluúčasti v případě získání dotace bude 

uzavřena dohoda s MAS Nad Prahou. 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví schvaluje podání žádosti o dotaci na značení cyklotras Mezi 

řekami do výzvy MMR na podporu cestovního ruchu. 

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0   

Usnesení 3/01/2024 schváleno. 

 

Dále Iva Cucová seznámila přítomné s rozpočtem projektu Opatření na podporu cestovního 

ruchu Dolního Povltaví, který byl obcím zapojeným do projektu rozeslán s předstihem a 

vysvětlila možné varianty a návrhy podílů jednotlivých obcí. 

Z diskuze vyplynula potřeba: 

 zpřesnit nabídku Energomontu na přístřešky 

 poskytnout informaci o způsobilosti výdajů obcí, které nejsou na značených 

cyklotrasách nebo v místě atraktivit 

 optimalizovat dílčí rozpočty obcí 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku Dolní Povltaví bere na vědomí informace k projektu Opatření na podporu 

cestovního ruchu. 

 

8. Různé 

Na jednání sněmu svazku se dostavil Ondřej Bačina, který zástupcům obcí poskytl aktuální 

informace: 

 Odpady (bioodpad, kaly) – na příští rok očekávaná valorizace ceny; vybudovaná 

zpevněná deponie v Klecanech; 
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 Cyklostezka Odolena Voda – Klíčany – nebyl osázen pás pole, již nyní je možné ji 

používat, nejedná se o legální komunikaci, stezka je položená níž než souběžná 

komunikace, pro rekonstrukci II/608 námět na řešení tohoto problému; 

 Nabídka volné kapacity na kompostování kalů, společnost již nelikviduje kaly z Prahy 

8. Projednání odstoupení Ondřeje Bačiny z předsednictva svazku 9. Volba nového člena 

předsednictva 

Předsedající informoval přítomné o sdělení pana Ondřeje Bačiny o odstoupení 

z předsednictva svazku k 31. 12. 2023. Dle Stanov svazku musí odstoupení Sněm projednat 

do tří měsíců od podání. 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku obcí Dolní Povltaví bere na vědomí rezignaci pana Ondřeje Bačiny na členství 

v předsednictvu svazku. 

 

9. Volba nového člena předsednictva 

Předsedající navrhl pana Ondřeje Prášila na uvolněné místo v předsednictvu svazku. Jiný 

kandidát nebyl navržen. Pan Ondřej Prášil nominaci přijal. 

Návrh usnesení: 

Sněm svazku obcí Dolní Povltaví volí pana Ondřeje Prášila členem předsednictva svazku. 

Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0   

Usnesení 4/01/2024 schváleno. 

 

Další jednání Svazku se uskuteční dne 11. 4. od 9 hodin v Klecanech 

 

V Kozomíně 15. 2. 2024 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 16. 2. 2024  

 

Zapisovatel:  Iva Cucová  

  

 

Ověřovatelé:  Vladimíra Sýkorová  

    

 

Josef Veselý 

     

 

Předseda:   Ivo Kurhajec  
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